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Mötesprotokoll – Sektionsmöte LP2
Teknologsektionen Informationsteknik

Datum: 2023-12-07
Tid: 17:31 - 05:09

Plats: HC4

§1 Mötets öppnande – 17:31
Carl Toreborg, ordförande i styrIT, öppnar mötet 17:31.

§2 Val av mötets ordförande – 17:31
Mötet beslutar:

• att Erik Henriksson väljs in till mötets ordförande. Beslut

§3 Val av mötets sekreterare – 17:32
Mötet beslutar:

• att Emil Lindblad väljs in till mötets sekreterare. Beslut

§4 Val av mötets justerare tillika rösträknare – 17:32
Mötet beslutar:

• att Hind Mansour och Hanna Forsling väljs in till mötets rösträknare tillika justerare. Beslut

§5 Närvarande 17:33
• IT23: 41
• IT22: 36
• IT21: 21
• IT20: 16
• IT19: 9
• IT18: 1
• Master: 1
• Övriga: 1
• Totalt: 125

§6 Mötets behöriga utlysande – 17:38
Emil Lindblad informerar att mötet utlystes den 23e november, vilket i enlighet med stadgarna är
minst 10 läsdagar innan mötet.
Mötest beslutar:

• att mötet är behörigt utlyst. Beslut
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Mötesordförande

Emil Lindblad
Sekreterare
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Förste justerare
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Andre justerare
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§7 Föregående mötesprotokoll – 17:38
Emil Lindblad går igenom föregående mötesprotokoll.

• Vi hade följade inval:
– Fyllnadsval frITid
– Fyllnadsval Valberedningen
– Fyllnadsval styrIT
– Revisorer
– Kandidatmiddagsgruppen
– Alumnimiddagsgruppen
– Kaffeansvariga
– Cloudlords
– TrädgårdsmästerIT

• Vi röstade igenom följande Motioner och propositioner:
– Motion om att flytta frITids inval till LP3
– Motion om att byta början av mandatperiod för LP3 kommittéer till April
– Motion om mat på arrangemang
– Motion om stryka krav på hattar från reglementet
– Motion om budget till sektionsfunktionärer
– Proposition om stadgaomskrivning (Andra uppläsningen)
– Proposition om inlämning av bokföring efter mandatperiod
– Proposition om hantering av sektionsorgan då antal invalda underskrider minimum

• Revision av ekonomi och ansvarsbefirelser gicks igenom. EqualIT’22/23, snIT’22/23 blev an-
svarsbefriade.

Mötet beslutar:

• att lägga föregående mötesprotokoll till handlingarna. Beslut

§8 Fastställande av mötets dagordning – 17:40
Mötet beslutar:

• att fastställa dagordningen utan några ändringar. Beslut

§9 Adjungeringar – 17:41
Mötet beslutar:

• att adjungera in Elke Mangelsen med närvarorätt och yttranderätt. Beslut

§10 Meddelanden – 17:42
(a) HelgIT
(b) Kårledningen

i. Då representanten dyker upp sent kommer denna punkt vid ett senare tillfälle.

§11 Interpellationer – 17:43
Föreligger ej.
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§12 Uppmärksamma Elke – 17:43
• Elke blir uppmärksammad genom fina kommentarer presenterade av Drake och ϕ. Elke håller

sedan ett tal om sina 10 år som Utbildningssekreterate på IT-Sektionen.

§13 Meddelanden – 17:53
(a) Kårledningen

§14 Verksamhetsrapporter – 17:58
(a) ArmIT
(b) digIT
(c) Cloudlords
(d) EqualIT
(e) FanbärerIT
(f) FlashIT
(g) frITid
(h) MrKIT
(i) NollKIT
(j) P.R.I.T.
(k) sexIT
(l) snIT

(m) styrIT
(n) TrädgårdsmästerIT

• Mötet öppnar för frågor om samtliga verksamhetsrapporter.
• Mötet går till diskussion om samtliga verksamhetsrapporter.

Mötet beslutar:

• att lägga samtliga verksamhetsrapporterna till handlingarna. Beslut

§15 Verksamhetsplaner och budgetar – 17:59
(a) Cloudlords 23/24

• Hind ’ϕ’ Mansour föredrar verksamhetsplanen.
• Susanne ’Meep’ On Huang föredrar budgeten.
• Mötet öppnar upp för frågor till Cloudlords.

– Fråga: Erik ’Göken’ Persson: Vad är ni mest sugna på?
– Svar: ϕ: Vi är sugna på att arra, taggade på julmyset imorgon.
– Fråga: Filip ’Kåfe’ Kauffeldt: Hur mysigt kommer det vara imorgon?
– Svar: ϕ: Ni får komma så får ni se!

• Mötet går till diskussion.
• Mötet går till beslut

Mötet beslutar:
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• att godkänna verksamhetsplan och budget för Cloudlords 23/24. Beslut

(b) frITid 23/24
• Noel ’Wirre’ Wiman Ohlson föredrar verksamhetsplanen.
• Wilmer ’Wolt’ Greppe föredrar budgeten.
• Mötet öppnar upp för frågor.
• Mötet går till diskussion.
• Mötet går till beslut.

Mötet beslutar:
• att godkänna verksamhetsplan och budget för frITid 23/24. Beslut

(c) TrädgårdsmästerIT 23/24
• Tabita ’Tabbi’ Tengblad föredrar verksamhetsplanen.
• Ida ’Piff’ Åberg föredrar budgeten.
• Mötet öppnar upp för frågor.

– Fråga: Frida ’Fredag’ Sundelin: När har ni tänkt ha pumpakarvning för, liksom är ju
lite out of season nu.

– Svar: Det beror på, men vi tänker nog hålla den innan vi går av, alltså i slutet.
– Fråga: Simon ’Casino’ Westlin Green: Vad räknas som kortlivade växter?
– Svar: Växter som lever kort. Det kan hända att växter dör, det är inte vårt fel.

• Mötet går till diskussion.
• Mötet går till beslut

Mötet beslutar:
• att godkänna verksamhetsplan och budget för TrädgårdsmästerIT 23/24. Beslut

§16 Revisionsberättelse – 18:11
• Revisorerna föredrar revisionsberättelsen.

– Revisorerna påpekar att det börjar bli flertalet avstigna kommitteer som inte blir ansvars-
befriade, inte bra.

• De man rekommenderar att bli ansvarsbefriade är:
– frITid 22/23

• Mötet öppnar för frågor.
– Fråga: Casino: Vad är det som ArmIT’22 har kvar att göra?
– Svar: De behöver rätta vissa digitala fel i Fortnox.

• Mötet går till diskussion.
• Mötet går till beslut.

Mötet beslutar:

• att lägga revisionsberättelsen till handlingarna. Beslut

§17 Ansvarsfrihet och verksamhetsberättelser – 18:14
(a) frITid 22/23

• Ordförande Hannes ’Hemlös’ Svahn och Kassör Anders ’Olof’ Olofsson är ej närvarande
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• Vincent ’Stocken’ Stocks föredrar verksamhetsberättelsen.
• Vincent ’Stocken’ Stocks föredrar den ekonomiska berättelsen.
• Mötet öppnar för frågor.

– Fråga: Vart är din ordförande och kassör?
– Svar: Vet inte? Jag glum . De glömde säkert att det skulle vara här.
– Fråga: Vilken del av verksamhetsberättelsen gillar du mest?
– Svar: Det där märket! Pekar på frITid’22 märket

• Mötet går till diskussion.
– Krysset: Var det någon som informerade frITid 22/23 att de var rekommenderade att

bli ansvarsbefriade?
– Ida ’Ide’ Dahl (revisor): Ja.

• Mötet går till beslut.
Mötet beslutar:

• att ansvarsbefria frITid 22/23 samt att föra verksamhetsberättelsen och den ekonomiska Beslut
berättelsen till handlingarna.

§18 Propositioner – 18:20
(a) Proposition Stadgeändring Valberedning

• Samael ”Prince” Pooyan och Carl ”Watt” Toreborg föredrar Propositionen.
Watt höjer bordet till sin höjd, Prince verkar väldigt kort.

• Mötet öppnar upp för frågor till styrIT’22.
– Fråga: Alexander ’Haren’ Gilabert: På tal om reglemente. Finns det en plats för

hattar?
– Svar: Nae.
– Fråga: Viktoria ’Ping’ Magnusson: Får ValleB nominera en sittande ValleB till något?
– Svar: Ummm, ja. Men den personen får inte vara involverad i den processen. Det är

ju redan så nu att man kan nominera sina vänner liksom, så det känns inte som att
det egentligen spelar roll.

– Fråga: Kåfe: Även om detta inte ökar jäv, hur skulle detta påverka förtroendet för
ValleB?

– Svar: Asså jag tänker att vi är vuxna, ValleB gör sitt jobb för det mesta, och det
är redan så att de nominerar den personen som de tycker är mest lämplig. Och om
personen som sitter ValleB är mest lämplig så är det så.

– Fråga: Oscar ’saxen’ Palm: Innebär det inte att en i ValleB kan sitta ordf i kommitté
eller styrIT?

– Svar: Ja, men det kan man redan nu egentligen. För man kan sitta något innan, eller
kringå det genom att man går av, och sedan blir fyllnadsval.

– Fråga: Oscar ’Åskan’ Eklund: Det låter som att många tycker att problemet är att
ValleB ska nominera sina vänner och få in orimliga personer i ansvarsposter. Varför
skulle vi underlätta för det här liksom? Om detta redan händer alltså?

– Svar: Det händer inte redan vad vi vet?
– Fråga: Johan ’Krut’ Berg: Är det inte så att en valberedning och styrelse ska vara

helt oknytna för att det inte ska bli intresse konflikt?

Erik Henriksson
Mötesordförande

Emil Lindblad
Sekreterare

Hind Mansour
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– Svar: Jo men absolut. Det är en intressekonflikt som kan ske, men det är också värt
att tänka på att ValleB är inte ett beslutande organ, utan endast nominerar. Vi tror
också att detta hjälper söktrycket mer än det skapar nackdelar/konflikter.

– Fråga: Om de inte ska vara med i nomineringsprocessen, hur ska man se till att det
sköts?

– Svar: Det är väl upp till resten av ValleB eller styrIT eller mötet. Tycker man att det
bryts kan det tas upp på ett sektionsmöte. Jag tycker att det är dåligt att gå med
tanken att vi inte kan sköta detta. Dessutom, i och med denna proposition, flyttas
det till att stå i reglementet, vilket gör att det är lättare att göra något ifall det inte
funkar.

– Fråga: Simon ’BAMF’ Johnsson: Så de som tänker söka något annat, ska de aspa och
så också? De kan ju påverka någon annans möjlighet att bli invald.

– Svar: Det här är vad man tolkar som nomineringsprocessen, och ifall den inkluderar
aspning också har vi inte diskuterat så mycket. Jag kan vara med på aspning även
som styrIT. Genom att gå dit som asp och inte både asp och ValleB tror jag att det
går att sköta snyggt.

– Fråga: Kåfe: Umm... i de flesta föreningarna, ska en Valberedning arbeta fritt från
styrelsen, gör inte detta att de kan vara inblandade?

– Svar: Inte mer än nu egentligen.
– Fråga: Kåfe: Hur ska sektionsmötet avgöra om det är reglementesbrott eller inte? Ifall

de inte egentligen vet hur processen har gått till?
– Svar: Man kan fråga om det, typ fråga ValleB nu t.ex.
– Replik ValleB: Vi går igenom hur processen funkar varje aspperiod.
– Kontrareplik Kåfe: Bara för att man säger hur det ska funka betyder inte det att

man har insyn, vilket krävs för att kunna göra bedömning. Det räcker inte att veta
hur det ska gå till, man behöver faktiskt ha insyn i det också.

– Ehh, jag fattar inte riktigt frågan...?
– Det var inte riktigt en fråga...
– Fråga: Ping: Om ValleB aspar NollKIT, hur kommer nomineringsprocessen funka för

sexIT och P.R.I.T. utan att den asp som sitter i ValleB får info om de också aspar
NollKIT?

– Svar: Där tycker jag att de är olika kommitteer, och om man är intresserad av en av
dem så får man inte diskutera gemensamma grejer, med den personen. Det är upp till
ValleB att göra det på två separata tillfällen.

– Fråga: Kåfe: Ni nämnde tidigare hur det funkar idag, vad ser ni är fördelen med att
ändra på det här, för då kan du garantera att de inte är med i processen?

– Svar: Det ser till att folk vill söka ValleB, det är många som inte vill då man inte kan
söka annat under det året, vilket leder till att det inte blir en valberedning.

– Fråga: Ide: Hur funkar det här på andra sektioner? Kan de söka?
– Svar: På andra sektioner har de inte direkt några regler och de har problem med

ValleB allmänt, typ att de inte kan lite på ValleB osv. Vi har inte direkt dessa problem
på IT och litar på att detta sköts.

– Fråga: Kåfe: Om ni upplever att det är stora problem för att fylla våra centrala
organ, såsom ValleB. Hur ser ni på att sänka antalet platser i andra organ för att öka
söktrycket för ValleB?
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– Svar: Jag tänker att det är folk som är sugna men dom vill sitta annat också. Att
sänka andra platser för att kunna fylla en ValleB känns konstigt för man vill inte ha
ValleB som ett andrahandsval för att man inte kom med.

– Fråga: Isac ’Huffla’ Jason: Som jag förstår det är tanken med det här att ValleB ska
kunna söka andra grejer, men varför skulle det göra något att lösa det här?

– Svar: Just nu så kan ValleB vara med i processen, bestämma sitt dream team, lämna
plats vakant, hoppa av och sen ställa sig på den posten. Detta stoppar inte det. Varför
man ska kunna nominera är för att man ska kunna aspa och nominera som en normal
person. Annars kan ValleB inte säga något om personen

– Fråga: Kan inte den personen bara inte berätta om att de aspar?
– Svar: Jag tänker att personen gör det tydligt att den aspar.

• Mötet går till diskusson.
– saxen: Det känns som att ansvarsposter känns inte helt ok att ValleB sitter i, kanske

går att lägga till att man inte kan sitta ansvarsposter?
– saxen lägger Ändringsyrkande 2: att ändra andra att-satsen till: Medlemmar i val-

beredningen får söka annan förtroendepost på sektionen under sitt verksamhetsår så
länge den som söker annat ej är involverad i nominerings- processen. Undantag från
detta är ansvarsposter samt sektionens styrelse, styrIT”

– BAMF: Jag har ett förslag som kanske skulle kunna vara releveant, att man får inte
vara med i processen för sin egen kommitté?

– Jacob ’Drake’ Bengtsson: Jag har grumlat lite. Det är lite läskigt med denna proposi-
tionen. Men jag känner att syftet är att om du är intresserad av ValleB så tänker jag
att man ändå missbruka om man vill. Det jag tycker är viktigt att det är är extremt
transparent vad man gör. Man säger ”Hej jag kommer söka detta. Var medvetna om
detta och vad det innebär för processen” samt förklarar för andra aspar.

– Kåfe: Det har nämnts att det ofta kan vara svårt att få fram en valberedning, men vi
har en nu och har haft en valberedning flera gånger tidigare.

– Humlan: Jag funderar på för att förtydliga att det finns en skillnad på asp och Val-
leB genom att i att sats 1 lägga till att man inte får vara med i den här periodens
nomineringsprocess.

– Humlan lägger Ändringsyrkande 1: att ändra andra att-satsen till: Medlemmar i val-
beredningen får söka annan förtroendepost på sektionen under sitt verksamhetsår så
länge den som söker annat ej är involverad i den läsperiodens nomineringsprocess och
tydligt meddelar resterande valberedning om detta i början av aspningsperioden.”

– Replik styrIT: Jag tycker det låter rimligt. Men jag vill också bara förtydliga, att
jag ändå vill att det ska flyttas till reglementet, även om det inte ändras. Det kan
också öka resterande ValleBs arbetsbörda.

– Prince: Största anledningen till att vi vill ha det här är att jag har pratat med andra
sektioner och deras ValleB är kaos av olika anledningar. Vi har väl haft problem men
inte på det här sättet utan andra problem. Därför vill vi flytta detta till reglementet
för då kan vi ändra det direkt ifall det blir problem. Men jag tycker också att man
ska ha förtroende för ValleB, för något som sektionsmötet har valt in. Vi kan göra
gränserna ännu strängar och strama åt. Men det ska vara kul och man ska vill ha en
ValleB.

– Snek: Kåfe påpekade att vi har en valberedningen, och jag vill bara påminna om att
för något år sedan så fick vi skjuta upp mötet för att få en ValleB för att vi inte hade
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någon.
– Krysset: Jag vill bara upplysa om att det går att testa detta, men eftersom det flyttas

till reglementet så kan vi bara ”shit det funkade inte” och ändra tillbaka.
– Samuel ’Vargen’ Widén: Vi hade 2 st sammanlagt i ValleB det är inte längesedan det

var svårt att få en ValleB det var liksom förra. Om det var att vi på IT hade, så som
många andra föreningar tex inom politik, att det är valberedningens ord som är exakt
vad som händer hade det varit illa. Men här händer det att ValleB föreslår något och
mötet måste inte hålla med. För sektionsmötet bestämmer i slutändan. Den sorten
som söker ValleB är den som inte kommer abusea detta. Vi tar jäv väldigt seriöst.

– Huffla: Jag tänkte bara säga att jag har ett tredje ändringsyrkande om att tillåta
valberedningen skulle kunna nominera varandra, och att förbjuda nomineringar gör
att man inte kan abusa, och er grund idé fortfarande är med.

– Albin ’Skepparn’ Skeppstedt: Jag tänker på sista delen av sista att-satsen, att de inte
ska vara involverade. Har någon i ValleB någon idé om hur det ska visas transparent
ifall det har begåtts något reglementesbrott?

– Replik ValleB: Som det ser ut just nu, har vi ju intervjuer och diskussion om as-
parna samt möte med sittande kommittee. Vi har ju valt att inte tillåta Casino ha
intervjuer osv. med de som sökte P.R.I.T. i år. Resten av ValleB behöver ju stå bakom
nomineringarna och ValleB har ju aspning. Det är ett stort underlag som behövs ta
sig igenom, det är svårt att övertyga ValleB att göra något jävigt.

– Knuten yrkar på streck i debatten.
– Anton ’HOM BRE’ Ekström: Ja asså, finns det inte typ enklare sätt att komma med

i en kommitté än att 1 år tidigare gå med i ValleB och övertyga dem om att de ska
välja in en? Typ... Var rimlig och sök det du vill sitta?

– Pontus ’Wiken’ Wikström: Jag känner främst att ifall man inte är involverad skulle
detta inte innebära mer arbete för resten av ValleB? Vad händer ifall det är fler som
vill söka, kanske 3 personer som ska göra allt arbete.

– Replik ValleB: Ja, det blir mer arbete för de som är kvar. Men förhoppningsvis så
kommer denna ändringen vägas upp av att det är fler som sitter. Dessutom ifall det
skulle vara så att man hoppar för att sitta, så är de helt borta istället. Nu skulle de
vara kvar nästa läsperiod igen, det är inte säkert annars.

– Casino: Så som jag har tolkat diskussionen så är osäkerheten kring trovärdigheten.
Jag vill poängtera att vi bara nominerar och sektionsmötet har makten.

– Puls: Ja, det första ändringyrkandet har jag fått från Humlan att ändra på.
– Mötet kommer fram till att ändringsyrkande av ett ändringsyrkande är ett yrkande.
– Mötet lämnar streck i debatten
– Jag vill trycka på att vi har en bra kultur på IT. Jag har sett ett par ValleB och de

är duktiga på att motverka jäv osv osv. Jag tror att den kulturen skulle fortsätta.
– BAMF: Jag tänkte på en grej. Att om ValleB nominerar någon annan i ValleB, så ser

det rätt sus ut. Så jag tror inte att det egentligen spelar så stor roll.
– Krysset: Det var en liten tanke som ändringsyrkande 3 påminde mig om. Medlem i

ValleB kan inte bli nominerad av ValleB. Detta hindrar inte från mötet att tolka att
man aktivt lämnade en plats vakant så blir det sus. Det blir inte bättre av att ha den
regeln.
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– Kåfe: Jag hörde ValleBs argument, om att det är sektionsmötet som väljer in folk.
Kan man inte bara minska antalet kommittéer som valbereds då och bara gå på
sektionsmötets vilja?

– Humlan: Jag vill förtydliga nr 1, medlem kan inte bli nominerad i ändringsyrkande 3.
Jag anser att om man sköter det bra, så visar det på ansvar och att man borde kunna
bli nominerad.

– Drake: Jag tänkte lämna ändringsyrkande om transparans som Puls rörde vid lite
innan.

– Drake lägger Ändringsyrkande 4: att lägga till i andra att-satsen: Det ska tydligt
förmedlas till sektionen innan berörd läsperiods start att valberedningsmedlemmen som
tänkt söka inte är involverad i nomineringsprocessen.”

– styrIT jämkar sig med ändringsyrkanden 1 och 4
• Mötet går till beslut om Ändringsyrkande 2.
• Mötespresidit: Vänta vi försöker lösa den här git merge conflicten som uppstår nu.

Mötet beslutar:
• att avslå Ändringsyrkande 2. Beslut

• Mötet går till beslut om Ändringsyrkande 3.
Mötet beslutar:

• att avslå Ändringsyrkande 3. Beslut

• Mötet går till beslut om propositionen i sin helhet.
Mötet beslutar:

• att bifalla propositionen i sin helhet. Beslut

Mötet ajourneras i 30 minuter.

§19 Motioner – 19:54
(a) Motion om att Cloudlords ska ha arbetskläder

• Cloudlords’23 föredrar motionen.
• Carl ”Watt” Toreborg föredrar styrITs svar.
• Mötet öppnar upp för frågor till styrIT.
• Mötet öppnar upp för frågor till Motionären.

– Fråga: Vad ska ni ha för arbetskläder?
– Svar: Vi hade tänkt ha ett par svarta arbetsbyxor med turkosa moln på.

• Mötet går till diskusson.
– Wiken: Jag tycker att det är rimligt, kul ifall man kan visa upp sig på Lindholmen

och inte bara på Johanneberg.
• Mötet går till beslut om motionen i sin helhet.

Mötet beslutar:
• att bifalla motionen i sin helhet. Beslut

(b) Motion om att addera direktjustera protokoll
• Erik ”Knuten” Henriksson föredrar motionen.
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• Carl ”Watt” Toreborg föredrar styrITs svar.
• Mötet öppnar för frågor till styrITs svar.
• Mötet öppnar för frågor till motionären.

– Fråga: Blip: Hur står du dig till att direktjustera denna motionen?
– Svar: Det får vi inte.
– Fråga: Saxen: Jag tycker det är en bra motion men skapar det inte mycket jobb för

folket i fråga?
– Svar: Jo det gör det, och det är lite det som är grejen. Det har sköts lite dåligt innan,

och det ska inte vara lätt att göra det beslutet, utan det ska vara en stor grej att göra
det. Det handlar inte om att det ska vara enkelt, utan att det ska vara rätt.

• Mötet går till diskussion.
– Knuten jämkar sig med styrITs svar
– Vilhelm ’Drill’ Hedquist: Även om det blir mycket jobb med direktjustering så kan vi

iallafall göra det ifall motionen går igenom.
– Watt: Notera också att det här är en stadgaändring, och det kommer behövas två

läsningar på detta.
– Kåfe: Vad är fördelarna med att kunna direktjustera jämfört med att vänta på proto-

kollet?
– Knuten: Det är väl att det kan behöva göras beslut direkt, då det kan påverka beslut

som sker senare under mötets gång. Exempelvis att kunna öka antalet ledamöter i en
kommitté som har inval samma möte.

• Mötet går till beslut om motionen i sin helhet.
Mötet beslutar:

• att bifalla motionen i sin helhet. Beslut

§20 Personval – 20:07
(a) MrKIT’24 – 20:19

• Ordförande – 20:19
– Jonas ’Techno’ Lutschke nominerar sig till ordförande i MrKIT’24, presenterar sig,

svarar på frågor från sektionsmötet och lämnar sedan lokalen.
– Valberedningen ger sitt utlåtande om den sökande.
– Mötet öppnar upp för frågor till valberedningen.
– Mötet går till diskussion.
– Mötet går till beslut, sluten votering används.

Mötet beslutar:
– att lämna ordförande i MrKIT’24 vakant. Beslut

• Kassör – 20:42
– Linda ’Gåsen’ Bergevald nominerar sig till kassör i MrKIT’24, presenterar sig, svarar

på frågor från sektionsmötet och lämnar sedan lokalen.
– Valberedningen ger sitt utlåtande om den sökande.
– Mötet öppnar upp för frågor till valberedningen.
– Mötet går till diskussion.
– Mötet går till beslut.
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Mötet beslutar:
– att välja in Linda ’Gåsen’ Bergevald till kassör i MrKIT’24 Beslut

• Ledamot – 20:52
– Oscar ’Åskan’ Eklund, Tor ’Marisco’ Appelqvist, Jonas ’Techno’ Lutschke och Ebba

’Zeldia’ Munck nominerar sig till ledamot i MrKIT’24, presenterar sig, svarar på frågor
från sektionsmötet och lämnar sedan lokalen.

– Valberedningen ger sitt utlåtande om de sökande.
– Mötet öppnar upp för frågor till valberedningen.
– Mötet går till diskussion.
– Mötet går till beslut, sluten votering används.

Mötet beslutar:
– att välja in Ebba ’Zeldia’ Munck, Tor ’Marisco’ Appelqvist och Oscar ’Åskan’ Eklund Beslut

till ledamot i MrKIT’24.
Mötet ajourneras i 10 minuter.

(b) MötespresidIT’24 – 21:47
• Talperson – 21:47

– Love ’Snek’ Lindqvist nominerar sig till talperson i MötespresidIT’24, presenterar sig,
svarar på frågor från sektionsmötet och lämnar sedan lokalen.

– Valberedningen ger sitt utlåtande om den sökande.
– Mötet öppnar upp för frågor till valberedningen.
– Mötet går till diskussion.
– Mötet går till beslut.

Mötet beslutar:
– att välja in Love ’Snek’ Lindqvist till talperson i MötespresidIT’24 Beslut

• Vice talperson – 21:56
– Jacob ’Drake’ Bengtsson nominerar sig till vice talperson i MötespresidIT’24, presen-

terar sig, svarar på frågor från sektionsmötet och lämnar sedan lokalen.
– Valberedningen ger sitt utlåtande om den sökande.
– Mötet öppnar upp för frågor till valberedningen.
– Mötet går till diskussion.
– Mötet går till beslut.

Mötet beslutar:
– att välja in Jacob ’Drake’ Bengtsson till vice talperson i MötespresidIT’24 Beslut

• Sekreterare – 22:02
– Oscar ’Saxen’ Palm nominerar sig till sekreterare i MötespresidIT’24, presenterar sig,

svarar på frågor från sektionsmötet och lämnar sedan lokalen.
– Valberedningen ger sitt utlåtande om den sökande.
– Mötet öppnar upp för frågor till valberedningen.
– Mötet går till diskussion.
– Mötet går till beslut.

Mötet beslutar:
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– att välja in Oscar ’Saxen’ Palm till sekreterare i MötespresidIT’24. Beslut

§21 Beslut om MrKIT’24 fullmakt
• Mötet går till diskussion.

– Åskan: Jag litar på att Gåsen kan ta åt sig detta extra uppdraget som hon kanske inte
tänkt sig från början.

– Är Gåsen här?
– Nej.
– Snek: Arbetet som MrKIT behöver göra fram till nästa möte är minimalt, och det borde

inte vara något att tänka på egentligen.
– Är det möjligt att ringa upp henne och fråga på distans?
– Ja.
– Gåsen blir uppringd.
– Fråga till Gåsen: Skulle du kunna tänka dig att få fullmakt för MrKIT’24 fram tills

ordförande väljs in?
– Svar: Jag är ok med det!
– Melker ’Öst’ Östling: Jag har inget mer att säga...

• Mötet går till beslut.

Mötet beslutar:

• att att ge Linda ’Gåsen’ Bergevald fullmakt över MrKIT’24 Beslut

Mötet ajourneras i 30 minuter.

§22 Uppdatering av röstlängden
• Totalt: 128 personer

§23 Personval – 22:55
(a) NollKIT’24 – 22:55

• Ordförande – 22:55
– Erik ’Bob’ Hakeröd nominerar sig till ordförande i NollKIT’24, presenterar sig, svarar

på frågor från sektionsmötet och lämnar sedan lokalen.
– Valberedningen ger sitt utlåtande om den sökande.
– Mötet öppnar upp för frågor till valberedningen.
– Mötet går till beslut

Mötet beslutar:
– att välja in Erik ’Bob’ Hakeröd till ordförande i NollKIT’24 Beslut

• Kassör – 23:05
– Albert ”Ponky” Sjöman nominerar sig till kassör i NollKIT’24, presenterar sig, svarar

på frågor från sektionsmötet och lämnar sedan lokalen.
– Valberedningen ger sitt utlåtande om den sökande.
– Mötet öppnar upp för frågor till valberedningen.
– Mötet går till diskussion.
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– Mötet går till beslut.
Mötet beslutar:

– att välja in Albert ’Ponky’ Sjöman till kassör i NollKIT’24 Beslut
• Ledamot – 23:13

– Lena ’Wenji’ Lang, Simon ’Knatte’ Bergström, Julia ’Hjälmer’ Larsson, Rasmus ’Blues’
Jakobsson, Emelie ’Snäckan’ Skepö, Nicole ’Nickan’ Berginge, Oliver ’Stark’ Anderzen,
Atosa ’Katt’ Daneshvar-Minabi, Joakim ’Frögg’ Lindström, Adrian ’Yack’ Danielsson,
Oscar ’Nurmi’ Nurmi Torslund och Gustav ’Garfield’ Hartwig nominerar sig till le-
damot i NollKIT’24, presenterar sig, svarar på frågor från sektionsmötet och lämnar
sedan lokalen.

– Valberedningen ger sitt utlåtande om de sökande.
– Mötet öppnar upp för frågor till valberedningen.
– Mötet går till diskussion.
– Mötet går till beslut, sluten votering begärs.

Mötet beslutar:
– att välja in Rasmus ’Blues’ Jakobsson, Oscar ’Nurmi’ Nurmi Torslund, Julia ’Hjälmer’ Beslut

Larsson, Gustav ’Garfield’ Hartwig, Lena ’Wenji’ Lang och Atosa ’Katt’ Daneshvar-
Minabi in till ledamot i NollKIT’24.

Mötet ajourneras i 20 minuter.

(b) sexIT’24 – 01:20
• Ordförande – 01:20

– Emil ’SIUU’ Burman, Gustav ’Ves’ Odinger och David ’Flax’ Sjöberg nominerar sig
till ordförande i sexIT’24, presenterar sig, svarar på frågor från sektionsmötet och
lämnar sedan lokalen.

– Valberedningen ger sitt utlåtande om de sökande.
– Mötet öppnar upp för frågor till valberedningen.
– Mötet går till diskussion.
– Mötet går till beslut, sluten votering begärs.

Mötet beslutar:
– att välja in David ’Flax’ Sjöberg till ordförande i sexIT’24. Beslut

• Kassör – 02:00
– Philip ’Olle’ Olsson och Melker ’Öst’ Östling nominerar sig till kassör i sexIT’24,

presenterar sig, svarar på frågor från sektionsmötet och lämnar sedan lokalen.
– Valberedningen ger sitt utlåtande om de sökande.
– Mötet öppnar upp för frågor till valberedningen.
– Mötet går till diskussion.
– Mötet går till beslut, sluten votering begärs.

Mötet beslutar:
– att välja in Melker ’Öst’ Östling till kassör i sexIT’24. Beslut

• Ledamot
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– Philip ’Olle’ Olsson, Gustav ’Ves’ Odinger, Fritjof ’Fritte’ Bakken, Christian ’Sven’
Mattsson, Monica ’Bellu’ Statelova, Betty ’Boop’ Teklay, och Emelie ’Snäckan’ Skepö
nominerar sig till ledamot i sexIT’24, presenterar sig, svarar på frågor från sektions-
mötet och lämnar sedan lokalen.

– Valberedningen ger sitt utlåtande om de sökande.
– Mötet öppnar upp för frågor till valberedningen.
– Mötet går till diskussion.
– Mötet går till beslut, sluten votering begärs.

Mötet beslutar:
– att välja in Fritjof ’Fritte’ Bakken, Monica ’Bellu’ Statelova, Philip ’Olle’ Olsson, Beslut

Emelie ’Snäckan’ Skepö, Betty ’Boop’ Teklay till ledamot i sexIT’24.
Mötet ajourneras i 20 minuter.

(c) P.R.I.T’24 – 03:38
• Ordförande – 03:38

– Ludvig ’Kajen’ Dahl nominerar sig till ordförande i P.R.I.T.’24, presenterar sig, svarar
på frågor från sektionsmötet och lämnar sedan lokalen.

– Valberedningen ger sitt utlåtande om den sökande.
– Mötet öppnar upp för frågor till valberedningen.
– Mötet går till diskussion.
– Mötet går till beslut.

Mötet beslutar:
– att välja in Ludvig ’Kajen’ Dahl till ordförande i P.R.I.T.’24. Beslut

• Kassör – 03:49
– Frida ’Fredag’ Sundelin nominerar sig till kassör i P.R.I.T.’24, presenterar sig, svarar

på frågor från sektionsmötet och lämnar sedan lokalen.
– Valberedningen ger sitt utlåtande om den sökande.
– Mötet öppnar upp för frågor till valberedningen.
– Mötet går till diskussion.
– Mötet går till beslut.

Mötet beslutar:
– att välja in Frida ’Fredag’ Sundelin till kassör i P.R.I.T.’24. Beslut

• Ledamot – 03:54
– Lukas ’Låke’ Åkefeldt, William ’Duplo’ Lindgren, Simon ’Snubben’ Victor, Amanda

’Happy’ Jones, Jakob ’GArGIS’ Ögnelod, Jonatan ’Howl’ Cederberg, Joakim ’Frögg’
Lindström, William ’Aurit’ Åkerström och Pontus ’Wiken’ Wikström nominerar sig till
ledamot i P.R.I.T.’24, presenterar sig, svarar på frågor från sektionsmötet och lämnar
sedan lokalen.

– Valberedningen ger sitt utlåtande om de sökande.
– Mötet öppnar upp för frågor till valberedningen.
– Mötet går till diskussion.
– Mötet går till beslut.

Mötet beslutar:
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– att välja in Jakob ’GArGIS’ Ögnelod, Jonatan ’Howl’ Cederberg, William ’Duplo’ Beslut
Lindgren, Joakim ’Frögg’ Lindström, Simon ’Snubben’ Victor och Amanda ’Happy’
Jones till ledamot i P.R.I.T.’24.

§24 Övriga frågor – 05:05
(a) Utlottning av presentkort på STORE

§25 Mötets avslutande – 05:09
Mötet avslutas 05:09
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Lista över beslut
Mötet beslutar:

att Erik Henriksson väljs in till mötets ordförande. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 3
att Emil Lindblad väljs in till mötets sekreterare. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 3
att Hind Mansour och Hanna Forsling väljs in till mötets rösträknare tillika justerare. . . . . . . 3
att mötet är behörigt utlyst. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 3
att lägga föregående mötesprotokoll till handlingarna. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 4
att fastställa dagordningen utan några ändringar. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 4
att adjungera in Elke Mangelsen med närvarorätt och yttranderätt. . . . . . . . . . . . . . . . . 4
att lägga samtliga verksamhetsrapporterna till handlingarna. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 5
att godkänna verksamhetsplan och budget för Cloudlords 23/24. . . . . . . . . . . . . . . . . . . 6
att godkänna verksamhetsplan och budget för frITid 23/24. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 6
att godkänna verksamhetsplan och budget för TrädgårdsmästerIT 23/24. . . . . . . . . . . . . . 6
att lägga revisionsberättelsen till handlingarna. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 6
att ansvarsbefria frITid 22/23 samt att föra verksamhetsberättelsen och den ekonomiska berät-

telsen till handlingarna. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 7
att avslå Ändringsyrkande 2. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 11
att avslå Ändringsyrkande 3. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 11
att bifalla propositionen i sin helhet. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 11
att bifalla motionen i sin helhet. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 11
att bifalla motionen i sin helhet. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 12
att lämna ordförande i MrKIT’24 vakant. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 12
att välja in Linda ’Gåsen’ Bergevald till kassör i MrKIT’24 . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 13
att välja in Ebba ’Zeldia’ Munck, Tor ’Marisco’ Appelqvist och Oscar ’Åskan’ Eklund till ledamot

i MrKIT’24. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 13
att välja in Love ’Snek’ Lindqvist till talperson i MötespresidIT’24 . . . . . . . . . . . . . . . . . 13
att välja in Jacob ’Drake’ Bengtsson till vice talperson i MötespresidIT’24 . . . . . . . . . . . . . 13
att välja in Oscar ’Saxen’ Palm till sekreterare i MötespresidIT’24. . . . . . . . . . . . . . . . . . 14
att att ge Linda ’Gåsen’ Bergevald fullmakt över MrKIT’24 . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 14
att välja in Erik ’Bob’ Hakeröd till ordförande i NollKIT’24 . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 14
att välja in Albert ’Ponky’ Sjöman till kassör i NollKIT’24 . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 15
att välja in Rasmus ’Blues’ Jakobsson, Oscar ’Nurmi’ Nurmi Torslund, Julia ’Hjälmer’ Larsson,

Gustav ’Garfield’ Hartwig, Lena ’Wenji’ Lang och Atosa ’Katt’ Daneshvar-Minabi in till
ledamot i NollKIT’24. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 15

att välja in David ’Flax’ Sjöberg till ordförande i sexIT’24. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 15
att välja in Melker ’Öst’ Östling till kassör i sexIT’24. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 15
att välja in Fritjof ’Fritte’ Bakken, Monica ’Bellu’ Statelova, Philip ’Olle’ Olsson, Emelie ’Snäc-

kan’ Skepö, Betty ’Boop’ Teklay till ledamot i sexIT’24. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 16
att välja in Ludvig ’Kajen’ Dahl till ordförande i P.R.I.T.’24. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 16
att välja in Frida ’Fredag’ Sundelin till kassör i P.R.I.T.’24. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 16
att välja in Jakob ’GArGIS’ Ögnelod, Jonatan ’Howl’ Cederberg, William ’Duplo’ Lindgren,

Joakim ’Frögg’ Lindström, Simon ’Snubben’ Victor och Amanda ’Happy’ Jones till ledamot
i P.R.I.T.’24. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 17
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1 Verksamhetsrapporter
På följande sidor bifogas verksamhetsrapporterna för samtliga sektionens kommittéer och nämnder.
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Verksamhetsrapport ArmIT LP2
Allmänt
ArmIT har i vanlig ordning gått på möten och skött de vardagliga åtagandena. Utöver
detta och våra veckomöten har vi:

• Puffat DatE-IT

• Haft möten med olika företag om framtida samarbete

• Planerat kommande MEDIT träffar

• Undersökt vilka företag IT-studenter vill samarbeta med

• Annonserat lediga jobb

Arrangemang
Sen senaste ordinaie sektionsmöte har ArmIT arrangerat följande:

• 12/10 MEDIT Träff 1

• 31/10 Ericsson Monterevent

• 21/11 Ericsson Kvällsevent

• 30/11 Xamera Monterevent

• 4/12 CV-Workshop

• 4/12 MEDIT Träff 2
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Verksamhetsrapport LP2
Cloudlords 23/24

Uppstart
Som en helt ny kommitté så tar det mer tid att starta upp! Att skapa rutiner och hitta
ett bra arbetsätt som funkar för oss och det verksamheten behöver är jätte viktigt.
Detta är någonting som vi har lagt lite tid på nu, men som vi kommer behöva lägga
mycket mer tid på i framtiden. Båda för att vi ska kunna arbeta på bästa möjliga sättet,
men också för att kunna lämna bra kontinuitet för kommande Cloudlords.

The Cloud
Mycket fokus har lagts på att förbätrra The Cloud och göra den till en mysigare sek-
tionslokal så vi har bland annat:

• Skaffat mer bestyick och glas

• Möblerat om

• Skaffat en ny kaffemaskin

• Skaffat dammsugare

• Skaffat TV och soundbar

• Skaffat TV-bänk och kaffehylla

• Julpyntat

• I sammarbete med 8-bit satt upp Switch

Internt
Vi har också lagt lite tid på internarbete som:

• Teambuildat ett par gånger

• Börjat skaffa profilering
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Externt
Den häe läsperioden har vi också:

• Deltagit på skyddsrind på Lindholmen

• Arrangerat julmys i The Cloud
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Verksamhetsrapport digIT LP2
digIT har i vanlig ordning gått på möten och skött de vardagliga åtagandena. Utöver
detta har vi:

• Hållit workshops på tisdagar.

• Köpt och byggt ny server.

• Påbörjat och fortsatt utveckling på ett antal tjänster.

• Krishantering vid problem av våra tjänster.

• Kod & Glögg
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Verksamhetsrapport EqualIT LP2
Allmänt
EqualIT har i vanlig ordning gått på möten och skött de vardagliga åtagandena. Utöver
detta och våra veckomöten har vi:

• Sett till att mensskydd finns i Hubbens alla tre toaletter

• Teambuildat internt

• Haft interna workshops

• Representerat EqualIT under Jämkvällar med JämK

• Uppmärksammat Internationella mansdagen med en poster

Arrangemang
Sen senaste ordinarie sektionsmöte har EqualIT arrangerat följande:

• 12/10 Arrangerat en kväll för tjejer och ickebinära

• 13/11 Anordnat en pronomenpins-fika för att upprmärksamma Trans awareness
week
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Verksamhetsrapport FanbärerIT
LP2

Allmänt
FanbärerIT har i vanlig ordning gått på möten och skött de vardagliga åtagandena.
Utöver detta och våra möten har vi:

• Skaffat frackar

• Planerat teambuilding.

Arrangemang
Sen senaste ordinaie sektionsmöte har FanbärerIT arrangerat/planerat följande:

• Planerat inför Julmyset lp2.

• Planerat inför vårbalen 2024.
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Verksamhetsrapport FlashIT LP2
Allmänt
FlashIT har i vanlig ordning gått på möten och skött de vardagliga åtagandena. Utöver
detta och våra veckomöten har vi:

Fotografering

• Fotat olika arrangemang på sektion

Arrangemang
Sen senaste ordinarie sektionsmöte har FlashIT arrangerat följande:

• 4/11 Arrangerar CV-fotografering tillsammans med ArmIT

• 5/11 Arrangerar Jul-MilkshakePub
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Verksamhetsrapport frITid
Allmänt
frITid har i vanlig ordning gått på möten och skött de vardagliga åtagandena. Utöver
detta och våra veckomöten har vi:

• Teambuildat internt i frITid.

• Haft överlämning från pateter.

• Arrangerat fredagsarrangemang i motionshallen.

• Arrangerat specialarrangemang utanför campus.

• Skaffat profilering.

• Deltagit på styrit workshop.

• Deltagit på innebandy CM.

Arrangemang
Under läsperiod 1 har frITid arrangerat följande:

• 20/8 Deltagit på IT-rundvandring

• 29/9 Ölboll

Sen senaste ordinarie sektionsmöte har frITid arrangerat följande:

• 10/11 Badminton och volleyboll

• 18/11 Padel

• 24/11 Innebandy

• 2/12 Vattenpalats
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Verksamhetsrapport MrKIT LP2
MrKIT har i vanlig ordning gått på möten och skött de vardagliga åtagandena. Utöver
detta och våra veckomöten har vi:

• Arrangerat aspning på Lindholmen.

• Arrangerat aspning på Johanneberg.

• Haft teambuilding.
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Verksamhetsrapport NollKIT
LP2

Allmänt
NollKIT har i vanlig ordning gått på möten och skött de vardagliga åtagandena. Utöver
detta och våra veckomöten har vi:

• Planerat aspning.

• Utverderat mottagningen.

Arrangemang
Sen senaste ordinarie sektionsmöte har NollKIT arrangerat följande:

• Aspning

• ET-raj
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Verksamhetsrapport LP2 P.R.I.T.
P.R.I.T. har i vanlig ordning gått på möten och skött de vardagliga åtagandena. Utöver
detta har vi:

• Arrangerat pubrunda

• Arrangerat Oktobersittning

• Puffat FestU och gasque

• Färdigställt Studierummet 2.0

• Varit delaktiga i skyddsronden

• Rustdag

• Köpt in och satt upp högtalare i köket

• Köpt in Neonskylt till Hubbens entré

• Hållt i aspning

– Smygaspning med temasättning av pubrundan

– Aspningskickoff med NollKIT & sexIT

– Pubrundeprepp samt pubrunda

– P.R.I.T.onZ med DaltonZ

– Rustdag

– Aspun med NollKIT & sexIT

– P.R.I.T. med S.P.R.I.T.

– GoosePC

– Aspsittningsprepp och aspsittning med NollKIT & sexIT

Kommande LP2

• Arrangera julpub (14:e december)

• Designa om Hubbendörren

• Få upp Neonskylten vid Hubbens entré
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Verksamhetsrapport
sexIT LP2

Allmänt
sexIT har i vanlig ordning gått på möten och skött de vardagliga åtagandena. Utöver detta och

våra veckomöten har vi:

● Puffat ZEXET:s buddybuilding

● Planerat aspning

● Puffat FestU:s Halloweenkalas

Arrangemang
● Medarrangerat aspkickoffen

● Arrangerat SMS

● Medarrangerat aspmästerirundvandringen

● Arrangerat “Mexicoprepp”

● Medarrangerat Aspun

● Arrangerat Mexicogasque

● Medarrangerat aspsittningskickoff

● Arrangerat KfKGsexIT
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snIT 23/24
Verksamhetsrapport LP2

LP2 har framförallt bestått av lite vardagligt arbete, kursnämnder och veckomöten.

snIT har genomfört följande under läsperioden:

• Deltagit på kursnämnder för följande kurser:

– DAT026 Matematisk modellering

– TEK737 Digitaliserings roll i ett hållbart samhälle

– TDA417 Datastrukturer och algoritmer

– MVE051 Matematisk statistik

– TMV200 Matematisk analys i en variabel

– TDA458 Grundläggande programvarutuveckling

– DAT246 Empirical Software Engineering

– DAT385 Introduction to Game Research

– CIU265 Interaction Design Project

– DAT465 Causality and Causal Inference

• Haft regelbundna veckomöten

• Teambuildat i form av individen

• Har gjort inspring för samtliga kandidatklasser

• Hållt ett kursenkätsfika

• Hållt kursvalsmingel

• Hållt en pluggkväll som var mycket uppskattad bland den stora mängden deltagare.

• Deltagit på möten med programledningen och kårens utbildningsutskott (UU)

• Varit med som representant på programrådet

• Påbörjat planering och utförande av pedagogiska priset
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Verksamhetsrapport styrIT LP2

1 Intro:
Vilken läsperiod! Vi har haft mycket att stå i på olika fronter, med stort fokus på aspning
och det kontinuerliga arbetet. Vi är alla redo för att ta lite julledigt och samla nya krafter
för nästa året.

2 Projekt:
Verksamheten kring sektionen har tagit mycket tid denna läsperioden, så några projekt
har varit tvugna att prioriteras ner. Vi satsar på att efter årsskiftet kunna lägga mer tid
på dem:

3 Tema: PR
I höst har PR-möten startats upp för att möjliggöra diskussioner bland PR-ansvariga
inom sektionen om hur vi bäst når ut till fler medlemmar. Genom dessa möten har beslu-
tet fattats att implementera en eventskärm i Hubben, där teknologer kan få information
om kommande arrangemang.

Under höstens omgång av Student Voice undersökte vi sektionens åsikter om sprid-
ningskanaler och hur väl nyheter når medlemmarna. Resultaten av denna undersökning
håller fortfarande på att analyseras, men det framgår som att Slack är den mest effektiva
kanalen för nyhetsförmedling inom sektionen.

4 Tema: Lindholmen
Vi har fortsatt stötta Cloudlords i arbetet med att rusta upp the Cloud. Vi har även
bevakat högskolans arbete med planeringen inför Lindholmsflytten.

5 Tema: IT-wikin
Under hösten har vi fokuserat på säkerhet och struktur när det gäller vår IT-wiki. Till-
sammans med digIT har vi undersökt möjligheten att migrera till ett annat wikiplattform
och samtidigt lagt till ytterligare innehåll på wikin. Detta arbete pågår kontinuerligt och
förväntas fortsätta över hela året
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6 Tema: Ekonomi
Vi fortsätter arbeta med att färdigställa bokslut för året, det är ett stort projekt som
tar tid. Men vi har en deadline på 31 december.

Förra läsperioden så färdigställde vi det nya kontoplanen för sektionens bokföring. Så
denna läsperiod har vi tillsammans med revisorerna börjar arbeta igenom och uppdatera
nya rutiner och resurser för alla kassörer.

7 Tema: Engelska styrdokument
Vi har inget nytt att rapportera.

8 Tema: En dag med styrIT
Vi har hållt vår första egna ”En dag med styrIT” tillsammans med en ansvarsutbildning.
Vi har nu fokuserat mycket på GDPR-delen, då vi hittat brister i den. Vi känner oss
bekväma med ändringarna vi har gjort, men vi ser även fler utvecklingsområden kring
utbildningen som kommer att arbetas vidare på.

9 Övrigt:
styrIT har i vanlig ordning gått på möten och skött de vardagliga åtagandena. Utöver
detta och våra veckomöten har vi:

• Deltagit på KU, NU, SU och FuM.

• Haft regelbundna möten med programledningen.

• Varit på kontaktpersonsmöten

• Drivit ordförandemöten

• Kontaktpersoner i styrelsen har träffat kommiteérna.

• Filmvisning: Vi har arbetat och arbetar med att ta fram nya riktlinjer för hur
filmvisning skall bedrivas på IT-sektionen.

• Arrangerat sektionsmötesworkshop

• Arrangerat kassörskväll

• Arrangerat Student voice

• Deltagit på DatE-IT styrelsemöten

• Haft en intern teambuildning på Escaperoom
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10 Rapporter:

10.1 Carl ”Watt” Toreborg
Vad har du gjort senaste läsperioden, och hur tycker du att det har gått?
Jag har lite svårt att greppa att vi snart har suttit i ett år! Man börjar verkligen känna
sig varm i kläderna och arbeta på ett effektivt sätt.

Jag har under läsperiodens gång börjat ha individuella samtal med medsittnade om
arbetsbelastning och trivsel vilket jag tror kan bidra till ökad trygghet, även en bra
inblick för mig i allas arbete.

Sedan känns just denna läsperioden som en av de svåraste att balansera styrIT och
skolarbete. Jag har haft många moment i skolan som tagit väldigt mycket tid, men
samtidigt varit tvungen att hantera saker som hänt på sektionen och kåren.

Det har överlag varit en produktiv läsperiod, men stressnivån varit något högre än förra
läsperioden. Motivationen är dock fortfarande hög, jag trivs fortfarande väldigt bra med
rollen och tycker att det är väldigt roligt.

Kommande läsperiod, vad är ser du fram emot och vad är du otaggad för?
Jag är väldigt taggad på att starta upp arbetet med det nya OvvKIT. Jag vill försöka
få lite mer tid för att exempelvis ta en lunch med andra styrelser och även att kunna
arbeta lite mer med de personliga mål och projekt jag har.

Skala 0-10
Motivation: 7
Arbetsbelastning: 9
Stress: 8

10.2 Ida ”Ide” Dahl
Vad har du gjort senaste läsperioden, och hur tycker du att det har gått?
Mestadels regelbundet arbete med ordförandemöten och gå på nöjeslivs uttskott, där
det har uppkommit intressanta diskussioner som kan vara underlag till vårt arbete som
styrelse.

Kommande läsperiod, vad är ser du fram emot och vad är du otaggad för?
Nästa läsperiod ser jag fram emot att ha mer ork och tid att lägga ner på projekt arbete,
främst för engelska styrdokument när de liggande stadga- och reglementes ändringarna
gått igenom, då det har varit lite rörigt.

Skala 0-10
Motivation: 8
Arbetsbelastning: 6
Stress: 5
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10.3 Samael ”Prince” Pooyan
Vad har du gjort senaste läsperioden, och hur tycker du att det har gått?
Uppdaterat tystandspliktspolicy dokumentet och pratat med folk. Försöker förebygga
att sektionsmöten håller sig till relevanta ämnen och minska ryktesspridning.

Kommande läsperiod, vad är ser du fram emot och vad är du otaggad för?
Ingen aning. Mitt jobb är inte riktigt något man kan se fram/vara otaggad för något då
allting är för det mesta spontanjobb.

Skala 0-10
Motivation: 6
Arbetsbelastning: 6
Stress: 8

10.4 Felix ”Sonic” Bjerhem Aronsson
Vad har du gjort senaste läsperioden, och hur tycker du att det har gått?
Som vanligt har det varit mestadels regelbundet arbete med att fixa protokoll, uppdatera
dokument och administration av IT systemen. Annars har jag kollat vidare på att skapa
separata news kanaler för IT slacken (varav vissa komplikationer uppstått, vilket är
varför det ännu inte är färdigt). Har även börjat kolla på att göra Bitwarden tillgängligt
för alla kommitteer på IT sektionen tillsammas med digIT. Överlag har arbetet gått bra,
även om mycket tar längre tid än förväntat.

Kommande läsperiod, vad är ser du fram emot och vad är du otaggad för?
Jag ser framemot att förhoppningsvis äntligen fixa färdigt med en Engelsk news kanal
och ta bort den gamla Lindholmen Slacken.

Skala 0-10
Motivation: 8
Arbetsbelastning: 7
Stress: 7

10.5 Jennifer ”Pixie” Hallberg
Vad har du gjort senaste läsperioden, och hur tycker du att det har gått?
Fortsatt arbetet med nya bokföringssystemet. Uppdatera gamla resurser och skriva nya
där det behövs

Kommande läsperiod, vad är ser du fram emot och vad är du otaggad för?
Ser fram emot att göra färdigt årsredovisning och sammanställa utgifter så sektionen
kan få mer info om hur det går ekonomiskt

Skala 0-10
Motivation: 8
Arbetsbelastning: 9
Stress: 7
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10.6 Erik ”Göken” Persson
Vad har du gjort senaste läsperioden, och hur tycker du att det har gått?
Mitt fokus denna LP har varit att komma igång med PR möten, stötta mina PR-chefer
och hjälpa dem i frågor de har haft. Jag har även mött upp med nya TrädgårdsmästerIT
som jag är kontaktperson för och hjälpt dem i sin verksamhet. När jag har haft tid
över har jag fokuserat på wikIT och jobbat på gemensam kontinuitet för sektionens
kommittéer.

Kommande läsperiod, vad är ser du fram emot och vad är du otaggad för?
Nästa läsperiod vet jag inte riktigt vad jag ser fram emot. Denna läsperioden kom det
upp ett par roliga projekt under PR-mötet som jag blev taggad på och jag tror allt jag
kommer hitta några likvärda projekt i lp3 som jag brinner för. Det jag är otaggad på är
att dra igång senare med våra workshops.

Skala 0-10
Motivation: 8
Arbetsbelastning: 8
Stress: 8

10.7 Victor ”Yoggi” Hui
Vad har du gjort senaste läsperioden, och hur tycker du att det har gått?
Har lyft till PL att vi vill ha fler lokaler, specifikt E-studion. Jobbar just nu på att
sammanställa ett mail med argument för varför vi ska få E-studion. Arbetet har gått
bra, PL var positivt inställda när vi lyfte frågan om E-studion.

Kommande läsperiod, vad är ser du fram emot och vad är du otaggad för?
Ser fram emot att fortsätta konversationen kring E-studion med PL och andra relevanta
parter.

Skala 0-10
Motivation: 8
Arbetsbelastning: 6
Stress: 6
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Verksamhetsrapport
TrädgårdsmästerIT LP4

Allmänt
TrädgårdsmästerIT har i vanlig ordning gått på möten och skött de vardagliga åtagandena.

Utöver detta och våra möten har vi:

● Haft teambuilding

● Planerat vårt år

● Haft överlämning

● Gått på utbildning

● Fixat profilering

Arrangemang
● Julmys 12/12
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Proposition: Stadgeändring
Valberedning

styrIT

Bakgrund
I nuläget får valberedningen inte söka något annat som valberedningen nominerar till
under sin mandatperiod. Detta har lett till att det är lågt söktryck för valberedningen då
detta har uppfattats som omotiverande. Man måste välja mellan att sitta i valberedning
eller möjligheten att söka något annat under sitt sittande år. Denna regeln är till för
att skydda sektionen från jäv, men det leder oftare till att en person i valberedningen
som vill söka annat, helt enkelt hoppar av valberedningen vilket leder till mer arbete för
kvarvarande valberedning.

Vi har en väldigt bra kultur på IT-sektionen och har stark tillit till vårasektionsorgan,
därför tror vi inte att denna ändring kommer att orsaka några problem. Vi tror ock-
så att det kan öka intresset för att söka valberedningen vilket hade underlättat deras
arbetsbelastning.



Teknologsektionen Informationsteknik
Chalmers studentkår
Proposition: Stadgeändring Valberedning

Förslag
Yrkar på:

Ta bort att de ej får söka annat i stadgan

att under §5.2 Sammansättning i stadgan ändra:
från
”Valberedningen består av ordförande samt, i reglemente, fastställt antal ledamö-
ter. Medlemmar i valberedningen får ej söka annan förtroendepost på sektionen
under sitt verksamhetsår med undantag av de som listas i §5.3.1.”
till: ”Valberedningen består av ordförande samt, i reglemente, fastställt antal
ledamöter.”

Lägga till att de får söka annat i reglementet

att lägga till §2.2 Rättigheter i reglementet:
till
”Medlemmar i valberedningen får söka annan förtroendepost på sektionen under
sitt verksamhetsår så länge den som söker annat ej är involverad i invalsprocessen.”
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Motion om att cloudlords ska ha
arbetskläder

Hanna Adenholm

Bakgrund
Då cloudlords är en rustkommitté som behöver bygga, måla och renovera i The cloud
samt måla märke på Lindholmen så tycker vi att de borde kunna köpa in arbetskläder
på budget. Då arbetsbyxor kostar en hel del (ofta ca 700 kr) så blir det svårt att få in
det på budgeten för den vanliga profileringen tillsammans med tryck och liknande och
det vore lite synd om man inte hade haft råd med någon annan profilering utöver byxor.
Därför yrkar vi på att även Cloudlords ska kunna köpa in arbetsbyxor och tröja utöver
den vanliga profileringsbudgeten likt de andra ovvekommittéerna på sketionen. Alltså
att de ska kunna köpa in ett överkroppsplagg med tryck/färg/brodering samt ett par
arbetsbyxor med tryck/färg/brodering.

Förslag
Yrkar på:

att under §7.2 Kommittéutstyrsel i den ekonomiska policyn ändra:
från
”FlashITs, NollKITs, P.R.I.T.s och sexITs utstyrslar innefattar ett överkroppsplagg
med tryck, ett kommittéplagg (’ovve’) och därtill hörande färg, tryck och brode-
ring.”
till
”FlashITs, NollKITs, P.R.I.T.s, sexITs och Cloudlords utstyrslar innefattar ett
överkroppsplagg med tryck, ett kommittéplagg (’ovve’) och därtill hörande färg,
tryck och brodering.”
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Svar på motion om att cloudlords
ska ha arbetskläder

styrIT

Svar
Vi tycker att det är lämpligt för Cloudlords arbete att ha arbetskläder och yrkar på att
bifalla motionen i sin helhet.
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Motion om att addera
direktjustera protokoll

Erik Henriksson

Bakgrund
I nuläget så finns det inte en explicit punt gällande direktjusteringar av sektionsmötespro-
tokollet. Detta leder till osäkerheter kring om hur direktjusteringar av mötesprotokollet
ska gå till och även om de faktiskt får genomföras. Där vill jag lägga till en punkt om
detta.

Förslag
Yrkar på:

att Lägga till paragraf §4.11 i Stadgarna enligt

Direktjusteringar kan röstas igenom direkt på mötet och direkt träda i
kraft genom att tillåta mötessekreterare, mötesordförande och mötesju-
sterare att på mötet justera och signera följande beslut.
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Svar på motion om att addera
direktjustera protokoll

styrIT

Svar
Vi tycker att bakgrunden till motionen är bra, men föreslår några omformuleringar för
att förtydliga hur det ska tolkas.

Vi yrkar därför på:

att Döpa paragraf §4.11 till Direktjustering av beslut

att ändra formuleringen

från

”Direktjusteringar kan röstas igenom direkt på mötet och direkt träda i
kraft genom att tillåta mötessekreterare, mötesordförande och mötesju-
sterare att på mötet justera och signera följande beslut.”

till

”Direktjusteringar kan röstas igenom vid beslut på mötet och träda i
kraft direkt genom att tillåta mötessekreterare, mötesordförande och mö-
tesjusterare att på mötet justera och signera beslutet i fråga.”
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Verksamhetsplan Cloudlords 23/24

Verksamhetsplan Cloudlords
23/24

Vision
Cloudlords ska verka för sammanhållning mellan sektionsmedlemmarna och verka för
deras gemensamma intressen. Detta kommer vi arbeta för genom att agera som korre-
spondent på Lindholmen för styrIT samt ha en god dialog med sektionens medlemmar
och vara tillgängliga för frågor och förslag. Utöver detta kommer vi att ta hand om
sektionslokalen på Lindholmen, The Cloud, samt informera om den och om Cloudlords.
Målet är att The Cloud ska bli platsen på Lindholmen där IT studenterna känner sig
hemma. Slutligen är det även vår ambition att jobba för att nå ut till internationel-
la studenter och inkludera dem i arrangemang för att öka känslan av tillhörighet till
sektionen.

Projekt
Cloudlords avser att under verksamhetsåret 23/24 genomföra följande projekt:

• Anordna minst ett arrangemang per läsperiod

• Införskaffa nya möbler till The Cloud

• Se över möjligheterna att öka involvering av internationella studenter

• Måla IT-märket på Lindholmen

• Införa bokningsregler för The Cloud

Löpande arbete
Cloudlords avser att under verksamhetsåret 23/24 genomföra följande löpande arbete:

• Tillhandahålla förbrukningsmaterial till The Cloud

• Upprätthålla rent skick i The Cloud

• Anordna aspning för kommande års Cloudlords
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Verksamhetsplan frITid
Vision
frITid har som huvudsyfte att anordna idrott- och fritidsrelaterade aktiviteter för alla
ITteknologer på Chalmers. Visionen är att genom dessa arrangemang få fler på sektionen
att röra på sig vilket leder till att fler mår bättre, psykiskt som fysiskt, samt ger en
starkare gemenskap på sektionen.

Arrangemang
Under året kommer frITid hålla både regelbundna idrottspass samt extra arrangemang
för att ge ett brett utbud av idrottsaktiviteter.

Regelbundna idrottspass
frITid skall hålla i regelbundna idrottspass i kårhusets motionshall som vid möjlighet
avslutas med bastu och bad. Vid varmare väder kan idrottspassen komma att vara
utomhus.

Övriga idrottspass
frITid skall för att öka utbudet av aktiviteter där kårhusets motionshall är begränsad,
arrangera idrott utanför campus. Syftet är att erbjuda sektionsmedlemmar en bredd av
aktiviteter där något skall passa alla, och där alla får chansen att testa nya saker.

Inköp
Under året har frITid som plan att underhålla samt utöka sitt inventarie för att kunna
erbjuda sektionen en bredare repertoar av aktiviteter.

Chalmersmästerskap
Chalmersmästerskapen är en tävling för chalmerister som arrangeras inom olika idrotter
av idrottskommitéer på Chalmers. frITid skall försöka att arrangera ett eget CM i mån
av tid.
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Verksamhetsplan
TrädgårdsmästerIT LP3

Allmänt
TrädgårdsmästerIT planerar under året att göra det som åligger kommittén, vilket är
följande:

• Ansvara för de plantor som finns i Hubben 2.2. Vilket innefattar ex. vattning och
skötsel.

Arrangemang

Förslag på arrangemang som TrädgårdsmästerIT kan genomföra är

följande:

• Pumpakarvning

• Skolavslutning

• Julmys

• Teambuilding för FKIT

• Mottagningssittning



Övrigt
• Skapa kontakt med andra sektioners trädgårdsmästerin.
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5 Budgetar



Intäkter Cloudlords
Summa intäkter   0

Kostnader Cloudlords
Beskrivning Budget 23/24

Rust

Förbrukningsmaterial - 10,000.00 kr-                                       Kaffe, te, papper, ev mer

Transport - 2,000.00 kr-                                         

Inventarie - 40,000.00 kr-                                       Tv, soundbar, kaffemaskin, skylt

Summa Rust - 52,000.00 kr-                                      

Arrangemang

Arrangemang - 20,000.00 kr-                                       

Aspning - 5,000.00 kr-                                         

Summa Arrangemang - 25,000.00 kr-                                      

Kommitté

Profilering - 5,600.00 kr-                                         

Teambuilding - 6,300.00 kr-                                         

Arbetsmat - 6,300.00 kr-                                         

Reprentation inom sektionen - 3,150.00 kr-                                         

Summa Kommitté - 21,350.00 kr-                                      

Summa kostnader - 98,350.00 kr-                         

Summa intäkter 0

Summa kostnader - 98,350.00 kr-                         

Enhetens resultat - 98,350.00 kr-                         



Beskrivning Budget 23/24 Kommentarer

Arrangera CM 4,000.00 kr                                Vi räknar med att få ihop alla intäkter för CM

4,000.00 kr                    

Beskrivning Budget 23/24

Hyra motionshallen 1,750.00 kr                                500kr (timme/vecka/termin) * 2 (terminer) * 1.75 timmar

Aspning 3,000.00 kr                                Samma som förra året, ser ingen anledning att ändra

Profilkläder och material 7,200.00 kr                                (800kr (Profilering) + 1000kr (Kommiteutstyrsel)) * 4 personer

Teambuilding 3,600.00 kr                                900kr * 4 personer

Deltagande CM 2,000.00 kr                                Halva summan av det vanliga då vi sitter hälften av tiden

Arrangera CM 4,000.00 kr                                Estimerad kostnad från förra åren

Överlämning 2,385.00 kr                                265kr * 9 personer

Förbrukningsinventarier 1,000.00 kr                                Uppgradera befintliga saker i dåligt skick, hälften av summan från förra året då vi sitter hälften av tiden

Specialarrangemang 9,000.00 kr                                3 (arr per LP) * 2 (LP) * 1500kr (Snittkostnad per arr)

Arbetsmat 3,600.00 kr                                900kr * 4 personer

37,535.00 kr                  

4,000.00 kr                    

37,535.00 kr                  

33,535.00 kr                  

Intäkter frITid

Summa intäkter

Summa kostnader

Enhetens resultat

Summa kostnader

Summa intäkter

Kostnader frITid



Intäkter TrädgårdsmästerIT'23/24
Beskrivning Budget Kommentarer:

Arrangemang

Övriga arrangemang - 7,000.00 kr-                                                      3 sittningar, beroende på om mottagningen är gratis

Summa Arrangemang - 7,000.00 kr-                                                      

Summa intäkter - 7,000.00 kr-                                     

Kostnader TrädgårdsmästerIT'23/24 
Beskrivning Budget 

Arrangemang Fler arrangemang kan förekomma

Julmys - 1,000.00 kr-                                                      

Sittningar - 12,000.00 kr-                                                    Tre stycken, 4000 kr per sittning

FkIT teambuilding - 3,000.00 kr-                                                      

Skolavslutning - 2,000.00 kr-                                                      

Pumpakarvning - 2,000.00 kr-                                                      

Summa Arrangemang - 20,000.00 kr-                                                   

Växter/Omhändetagande av Hubben

Förbrukningsmaterial - 3,000.00 kr-                                                      T.ex. Jord, Kortlivade växter och dekor

Förbrukningsinventarier - 5,000.00 kr-                                                      Vattenkannor, krukor, Växter ,etc. 



Summa Växter/Omhändetagande av Hubben- 8,000.00 kr-                                                      

Kommittén

Teambuilding - 4,500.00 kr-                                                      900*5

Profilering - 4,000.00 kr-                                                      800*5, eventuellt högre

Överlämning - 2,650.00 kr-                                                      265*5 för vi sittande, 5 st tidigare sittande. 265 * 10 totalt

Arbetsmat - 4,500.00 kr-                                                      

Aspning - 5,000.00 kr-                                                      

Summa Kommittén - 20,650.00 kr-                                                   

Arrangemang, Växter, Inventarie, Krukor, Jord etc

Summa kostnader - 48,650.00 kr-                                   

Summa intäkter - 7,000.00 kr-                                     

Summa kostnader - 48,650.00 kr-                                   

Enhetens resultat - 41,650.00 kr-                                   
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6 Revisionsberättelse



Erik Persson, Frida Sundelin, David Lewis
Victor Hui, Ida Dahl

Sektionsmöte 2023-10-05
Utgåva 1

2023-10-02

Revisionsberättelse
Avstigna ej ansvarsbefriade

frITid’22/23 Hannes Svahn & Anders Olofsson
Har uppvisat bokföring för hela verksamhetsåret som ser bra ut. Vi rekommenderar därför att frITid’22/23
blir ansvarsbefriade.

SEXIT’22Alexander Gilabert & Jonatan Jageklint
Har inte uppvisat bokföring för hela verksamhetsåret. Vi rekommenderar därför att SEXIT’22 inte blir
ansvarsbefriade.

ArmIT’22 William Frisk & Oscar Cronwall
Har uppvisat bokföring för hela verksamhetsåret som ser bra ut. Dock finns det fortfarande lite kvar att
göra och därför rekommenderar vi att ArmIT’22 inte blir ansvarsbefriade.

styrIT’22/23 Jacob Bengtsson & Hind Mansour
Då inte alla kommittéer under deras verksamhetsår har blivit ansvarsbefriade ännu och styrIT inte kan
bli ansvarsbefriade innan detta skett rekomenderar vi att styrIT’22/23 inte blir ansvarsbefriade.

FanbärerIT’22/23Elliot Ripa & Max Strömdal Eriksson
Har inte uppvisat bokföring för hela verksamhetsåret. Vi rekommenderar därför att FanbärerIT’22/23
inte blir ansvarsbefriade.

TrädgårdsmästerIT’22 Carl Toreborg & Jonatan Edenlund
Har uppvisat bokföring för hela verksamhetsåret som ser bra ut. Dock finns det fortfarande lite kvar att
göra och därför rekommenderar vi att TrädgårdsmästerIT’22 inte blir ansvarsbefriade.

1



Erik Persson, Frida Sundelin, David Lewis
Victor Hui, Ida Dahl

Sektionsmöte 2023-10-05
Utgåva 1

2023-10-02

Sittande

TrädgårdsmästerIT Tabita Tengblad & Ida Åberg
Då TrädgårdsmästerIT nyligen har gått på och inte hunnit göra så mycket har vi efter dialog med dem
beslutat att de ej behöver lämna in bokföring denna läsperioden.

Cloudlords Hind Mansour & Susanne On Huang
Då Cloudlords nyligen har gått på och inte hunnit göra så mycket har vi efter dialog med dem beslutat
att de ej behöver lämna in bokföring denna läsperioden.

MrKIT Love Lindqvist & Jacob Bengtsson
Har uppvisat bokföring som vid granskning 2023-11-29 ser mestadels bra ut.

NollKIT Cecilia Nordén Elgh & Lukas Hén
Har uppvisat bokföring som vid granskning 2023-12-01 ser mestadels bra ut.

P.R.I.T. Hanna Forsling & Albin Skeppstedt
Har uppvisat bokföring som vid granskning 2023-12-01 ser mestadels bra ut.

SEXIT Alexander Muhr & Tabita Tengblad
Har uppvisat bokföring som vid granskning 2023-12-01 ser bra ut.

ArmIT Kevin Collins & David Gidlöf
Har uppvisat bokföring som vid granskning 2023-11-17 ser bra ut.

digIT Oscar Eriksson & Gustaf Asplund
Har uppvisat bokföring som vid granskning 2023-11-15 ser perfekt ut.

FlashIT Hanna Carling & Johanna Avlund
Har uppvisat bokföring som vid granskning 2023-11-29 ser mestadels bra ut.

styrIT Carl Toreborg & Jennifer Hallberg
Har ej uppvisat bokföring denna läsperioden.

snIT Jacob Bengtsson & Simon Adamsson
Har uppvisat bokföring som vid granskning 2023-11-22 ser mestadels bra ut.

EqualIT Stina Hansson & Jonatan Cederberg
Har uppvisat bokföring som vid granskning 2023-11-29 ser bra ut.

FanbärerIT Jonatan Markusson & William Norrland
Har ej uppvisat bokföring denna läsperioden.

frITid Noel Wiman Ohlsson & Wilmer Greppe
Har uppvisat bokföring som vid granskning 2023-11-16 ser mestadels bra ut.

2
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7 Ekonomiska berättelser



Teknologsektionen Informationsteknik
Chalmers studentkår
Ekonomisk berättelse friTid, 2022-2023

Ekonomisk berättelse friTid
2021-2022

Kommentarer

• Profilerningskläder: 800kr * 5 = 4000kr budgeterades för profilering enligt sek-
tionens ekonomiska policy. Vi spenderade 1038,8kr per person efter godkännande
av styrelsen.

• CM: Vårt CM i stafett ägde rum i skatås. 2 lag utöver IT sektionens egna deltog
vilket resulterade i en intäkt på 2 * 40kr = 80kr

• Specialarrangemang: Vi överskred budgeten för specialarrangemang (16500kr)
med 1776kr. Majoriteten av kostnaderna uppstod kring pilbågsskyttet.
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Verksamhetsberättelse frITid, 2022–2023

Verksamhetsberättelse frITid

Styrelsen

Ordförande: Hannes Svahn

Kassör: Anders Olofsson

Ledamot: Alfred Berglöf

Ledamot: Erik Dreifeldt

Ledamot: Vincent Stocks
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Verksamhetsåret
Nedan följer redogörelse för frItid under den gångna perioden 2022/2023. Först svepande
berättelse om den löpande verksamheten till följd av punktmässigt vad som gjorts i varje
läsperiod.

Löpande verksamhet
frITid har löpande under året hållit i ett två timmars träningspass nästan varje läsvecka
från hösten 2022 till och med våren 2023. De pass som har arrangerats har, vilket kan
ses i fig(1), mestadels varit i motionshallen vilken är belägen i kårhuset. Efter arrange-
mang har badet och bastun funnits att tillgå i vanlig ordning enligt tradition. Har varit
någorlunda begränsning med detta då badet och bastun har haft en längre renovation
under 2022/2023.

Figur 1: Fördelningen av platser frITid hållit sina aktiviteter på under perioden 2022-
2023

Utöver den synliga löpande verksamheten har det även hållits i interna möten samt
möten med Chalmers Enade Sportsällskap (CHESS). Under det gångna året har även
deltagandet och kostnaden för arrangemangen varierat vilket går att se i fig 2 med ett
max deltagande på 39 och ett min på 2.
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Figur 2: Deltagande samt kostnadsstatestik. Nollsummor redovisas ej

Läsperiod 1
frITid har i vanlig ordning under LP1 hjälpt till samt deltagit på mottagningen

• 17/08 Station på Phadderkampen

• 21/08 Station på IT-rundvandringen

• 21/08 PRITid tillsammans med p.r.I.T.

• 02/09 Volleyboll

• 16/09 Futsal

• 23/09 Nostalgifredag

• 30/09 Vinvolleyboll

Läsperiod 2
• 7/10 Multiboll

• 14/10 Pingis

• 21/10 Innebandy

• 11/11 Badminton

• 18/11 Beachvolleyboll

• 25/11 Innebandy
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Läsperiod 3
• 9/12 Karate

• 16/12 Nostalgifredag

• 20/1 Futsal

• 27/1 Vinvolley

• 3/2 Yoga

• 10/2 Multiboll

• 17/2 Spökboll

Läsperiod 4
• 24/2 Beachvolleyboll

• 3/3 Badminton & m.m.

• 24/3 Basket

• 31/3 Asparnas Arr

• 14/4 Vinvolley

• 21/4 Fotboll

• 23/4 Diskgolf

• 28/4 Fotboll

• 2/5 Bågskytte

• 4/5 Fotboll

• 5/5 Orientering

• 12/5 Volleyboll

• 15/5 CM i stafett

• 19/5 Brännboll
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Uppföljande av verksamhetsplan
frITids styrelse anser att de fullföljt sitt åtagande enligt både de regementen och stadgar
som finns men även enligt den verksamhetsplan som delgavs för ett år sedan.

Det har aktivt arbetats med att erbjuda tillfällen att testa på olika sporter som gemene
IT teknolog möjligtvis inte har möjlighet att ta del av, som: Karate, Yoga, Bågskytte,
Orientering, m.m. Det har även legat fokus på att ha erbjuda mer tradionella sporter,
som: Fotboll, Basket, Innebandy, m.m. Val av sporter har blivit påverkade av vad sty-
relsen ansågs vara görbart vid olika tillfällen, uppkommande CM samt vad styrelsen
kände passion för. Vill även uppmärksamma att volleyboll samt vinvolley är frekvent
återkommande då det finns ett stort intresse hos sektionens medlemmar att utföra dessa.

Vissa underhållsköp av bland annat skumbollar har gjorts, samt stafettpinnar inför vårt
CM och andra tillskott i frITids förråd. Inför utomstående arrangerat CM har det annon-
serats information samt tagits ut lag om ett intresse funnits. Det kan funnits tävlingar
som inte styrelsen informerats om, och därav inte heller kunnat ta ut lag till eller infor-
mera om. Något som inte gjorts under året är samarbeten med andra idrottskommitéer.
Detta dels då tid eller ibland intresse inte fanns. En faktor till att detta skedda är att
frITid 22/23 hamnade utanför jämfört de andra idrottskommitéerna eftersom styrelsen
blev invald i en ojämn invalscykel, vilket gjorde det väldigt svårt att utföra teambuild-
ning med andra idrottskommitéer.
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9 Nomineringar



Valberedningens nomineringar
inför sektionsmötet i LP2 2023

Teknologsektionen Informationsteknik
Chalmers Tekniska Högskola



Vid frågor, kontakta valberedningen@chalmers.it
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Valberedningens nomineringar inför sektionsmötet i LP2 2023

NollKIT’24

Mottagningskommittén Informationsteknik, NollKIT

Ordförande – Erik ’Bob’ Hakeröd

Med Bob som ordförande så kommer NollKIT vara stabilt. Han kommer bygga upp
en trevlig stämning bland alla sina medsittande. Med sin fantastiska ledarförmåga så
kommer han leda NollKIT mot en ljus framtid.

Kassör – Albert ’Ponky’ Sjöman

Ponky har allt koll på debit och kredit, fråga inte ens frågan. Med Ponky kommer
NollKITs ekonomi inte vara wonky. Han kan sätta ner foten när det behövs, och kommer
ha stenkoll på NollKITs plånbok.

Ledamot – Atosa ’Katt’ Daneshvar-Minabi

Mjau mjau, mjau mjau mjau. Mjau mjau mjau, mjau. (Vi har sett Katt vara en stabil
pelare under hela aspningen. Med sin positiva inställning kommer hon se till att det blir
ännu en toppen-mottagning.)

Ledamot – Gustav ’Garfield’ Hartwig

Med sitt starka lugn och sin snälla utstrålning kommer Garfield få Nollan att känna sig
helt välkommen på Chalmers - sålänge det inte är måndag.

Ledamot – Oscar ’Nurmi’ Nurmi Torslund

Nurmi är en person som kommer hålla Nollan trygg och glad. Under aspningen har
han visat omtanke för många andra, och vi tror att han kommer se till att alla hans
medsittande mår bra genom hela mottagningen.

Ledamot – Rasmus ’Blues’ Jakobsson

Ett NollKIT med Blues är lika självklart som ett dansgolv med disco, med honom i
gänget kommer mottagningen gå galant! Lugn, stabil och fyller varje rum med positiva
vibbar.

Ledamot – Lena ’Wenji’ Lang

Wenji är en härlig person som kommer passa bra i NollKIT. Hennes kunnighet inom PR
och sociala medier kommer sätta mottagningen på kartan för många.

Ledamot – Adrian ’Yack’ Danielsson

Kreativitet och glädjespridande är bara två av alla goda egenskaper Yack kan bidra med
till NollKIT. Med honom kan mottagningen aldrig bli wack!
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P.R.I.T.’24

PR-föreningen och Rustmästeriet Informationsteknik, P.R.I.T.

Ordförande – Ludvig ’Kajen’ Dahl

Kajens lugna sätt och naturliga ledarförmåga tror vi kommer låta honom ro P.R.I.T. till
ett riktigt dunderår.

Kassör – Frida ’Fredag’ Sundelin

Fredag har god kunskap inom ekonomi tack vare hennes erfarenhet som revisor. Hon
kommer se till att P.R.I.T. har pengar över till fredagsmys hela året ut.

Ledamot – Amanda ’Happy’ Jonés

Med sin otroliga utstrålning och sitt glädjefyllda, kreativa sätt kommer Happy bidra till
att göra Hubben, puben och gruppen till något alldeles extra!

Ledamot – Jonatan ’Howl’ Cederberg

Tack vare sin erfarenhet och enorma motivation för verksamheten tror vi att Howl skulle
passa klockrent in i P.R.I.T. Han utstrålar en lugn aura som vi tror kommer smitta av
sig och hjälpa hans medsittande att ta det coolt.

Ledamot – William ’Duplo’ Lindgren

Alla vet att Duplo är roligare än Lego. Driv, engagemang och social förmåga är något
Duplo har gott om, därför vet vi att han kan bidra till att ta P.R.I.T. till nya höjder!

Ledamot – Simon ’Snubben’ Victor

Snubben är inte vilken snubbe som helst, han har allt koll på både nycklar och hus.
Tack vare hans erfarenhet inom liknande verksamhet, och starka arbetsvilja så hommer
Hubben överleva ännu ett år. Snubben i Hubben, vad mer kan vi säga.

Ledamot – Erik ’Tee’ Green Blomroos

Sin Teedigare erfarenhet av sektionsarbete och sitt trevliga sätt gör Tee till en solklar
medlem i P.R.I.Tee.

Ledamot – Jakob ’GArGÍŞ’ Ögnelod

GArGÍŞ är en riktig superstar. Hans enorma kompetens och omtanke för alla omkring
honom gör att P.R.I.T. kommer vara i trygga händer. Trots sitt namn så tror vi inte att
smurfarna i hubben är i någon fara.
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sexIT ’24

Sexmästeriet Informationsteknik, sexIT

Ordförande – Vakant

Kassör – David ’Flax’ Sjöberg

Vi tror inte att Flax kommer behöva något flax för att sköta sexITs ekonomi. Oavsett
om det gäller debit eller kredit så kommer han se till att pengarna flaxar in i sexITs
plånbok.

Ledamot – Betty ’Boop’ Teklay

Boop-oop-a-doop! Boops glada humör och goda arbetsmoral gör henne till ett must have
för sexIT i våra ögon.

Ledamot – Monika ’Bellu’ Statelova

Med sin tidigare erfarenhet av att arra roliga evenemang och sin nyfikenhet för allt som
sexIT gör så tror vi att denna solstråle skulle passa perfekt in i sexIT.

Ledamot – Emelie ’Snäckan’ Skepö

Hennes engagemang och driv är djupt som havet, med Snäckan i sexIT kommer sitt-
ningar och eftersläpp gå i taket.

Ledamot – Melker ’Öst’ Östling

Ost eller väst, norr eller syd, oavsett väderstreck så tror vi att Öst kommer föra sexIT
i rätt riktning.

Ledamot – Fritjof ’Fritte’ Bakken

Med sin kreativa anda och sina många idéer så ser vi Fritte som en klar kandidat för
sexIT. Kan en sådan idé kanske vara pommes frittes under en sittning?

Ledamot – Vakant
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MötespresidIT’24

Sektionsmötespresidiet på IT‐sektionen, MötespresidIT

Talperson - Love ’Snek’ Lindqvist

Med sin långa erfarenhet inom sektionsarbete och sin konversationella expertis kommer
Snek hålla sektionsmötena under kontroll. No step on Snek.

Vice Talperson - Vakant

Sekreterare 1 - Vakant

Sekreterare 2 - Vakant
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MrKIT’24

Mastermottagningskommittén på IT, MrKIT

Ordförande - Vakant

Kassör - Vakant

Ledamot - Vakant

Ledamot - Vakant

Ledamot - Vakant

Ledamot - Vakant

Ledamot - Vakant
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